
Z{pisnica z ustanovujriceho zasadnutia Rady Skoly pri ZS sNIS Zilzrivi
z dfia 27.1.2016

Pritomni: Karol Karcol, J6n Styr6k, Stanislav Libor, Jana Zubajovl, Zuzana Makarov6, Katarina

Bariendikov6, Jana Pazderov6, Anna M?isiarovS, Katarina Bellov6

- hostia: Matri5 Mnich, Peter Manco

1. Otvorenie: p. starosta JUDr. Matri5 Mnich privital pritomnych, predital Program zasadania a

v5etci pritomni ho aj schv6lili.

2. Urdenie zapisovatel'a: Mgr. Karol Karcol a overovatel'ov z6pisnice: Mgr. Katarina BariendikovS

a Mgr. Katarina Bel1ov6.

3. Vo verejnej vol'be bol zvoleny predseda rady Skoly Zubajovir Sustrov6 Jana, ato za 8 hlasov, proti

0, zdrLal sa 1.

4. Zapodpredsedu bol vo verejnej vol'be zvoleny Mgr. Karcol Karol, ato za 8 hlasov, proti 0, zdrLal

sa 1.

5. P6n starosta informoval opr6vach apovinnostiach inStittitu Rady Skoly aopovinnosti vol'by

riaditefa novovzniknut6ho subjektu ZS s MS Z6zriv6 s navrhovanym terminom n6stupu do funkcie

1.4.2016 s dim zirdastneni aj sfhlasili.

6. P5n Manco informoval o optim6lnych terminoch ndstupu do funkcie nov6ho riaditel'a, a to pred

zadiatkom Skolsk6ho roka pripadne pred zadiatkorn nov6ho kalend6rneho roka z d6vodu praktickosti.

1. Pfn Karcol sa infonnoval na termin karnevalu v ZS Zftzriv6, na do reagoval p. Manco, Ze

s najviid5ou pravdepodobnost'ou sa n6hradny termin z d6vodu Strajku uditel'ov preklad6 na

nasledujirci piatok ato 5.2.2016. V tom istom termine m6 vSak karneval aj MS v priestoroch KD.

8. Pdn starosta informoval o podanom projekte na riesenie havarijn6ho stavu okien v telocvidni ZS

Zinrivh a o d a15ej pl6novanej investicii, a to stavby autobusov6ho nSstupi5t'a pre Ziakov ZS z d6vodu

zvy5enia bezpednosti prechodu Ziakov cez hlavnit cestu.

g. Pani Bariendikov6 upozornila na bezpednostn6 riziko pohybu deti v areilli Z,3, zd6vodu

manipul6cie taLkej irdrZbovej techniky s posypovym materi6lom, ktorlf je tam vyskladnenli. P6n

starosta ubezpedil, Ze posypov;i materi6l bude do 31.8.2016 premiestnenlf do priestorov zbern6ho

dvora. Zridastneni podotkli, Le v aredli sa musi pohybovat' technika zimnej idrLby, dod6vatelia

Skolskej jed6lne a upozornili aj na problematiku vozenia deti rodidmi priamo aZ k pergolSm

a v neposlednom rade aj na nedorie5en6 parkovanie 6ut ob5vatel'ov Skolskfch bytoviek.

10. Pani Bellov6 sa informovala na pl6novan6 investicie do Skolskej jed6lne vzhl'adom na jej stav, na

do p. starosta reagoval sfrhlasne a podotkol, Ze strechu kompletne prelepili a najp6ldivejSie probl6my

v r6mci moZnosti odstr6nili s tym, Ze sa dak6 na vhodn[t vyzvu pre podanie projektu kornplexnej

rekonStrukcie budorry.

11. Pani Bellov6 sa informovala o d'alSom postupe zriad'ovatel'a v s[tvislosti so zl[rdenim zS s mS od

1.9.2015. ei sa bude m5 premiestriovat'do priestorov zS alebo sa bude investovaf do opra\y budovy

m5, nakol'ko papierovym zl[rdenirn zS s rni ned6jde k Ziadnym fispor6m a do opr6v aidrlby budovy

mS sa roky neinvestovalo. P6n starosta informoval, Ze je moZnost' podaf Ziadost' o NFP na roz5irenie



kapacit m5 aj vroku 2016, nie je v5ak vylfden6 ani moZnost'prebudovat'priestory vz5. Presnej5ie

inform6cie ktorf alternativu si obec Z6zriv6 ako zriad'ovatel'r,yberie, budeme mat' koncom leta2016,

11. P6n Sryrat sa infomoval o stave strechy v telocvidni, na do reagoval p. starosta a p. riaditef Skoly

Manco, Le n6ter je uL zabezpedeny a dak5 sa na vhodne jame podasie pre natieranie strechy.

12.Pitn Manco upozornil na problematiku nerysporiadanlich pozemkov telocvidne Skoly, p. starosta

prisl'ubil, Ze vyvinie aktivity v tomto smere, zirovei' p. Karcol informoval o novom zbkone, kto{i by

uZ mal doskoro fungovat'v praxi , kde by sa mali dat odkirpit' pozemky po nezn6mych vlastnikoch od

Slovensk6ho pozemkov6ho fondu.

1 3 . Na zdver p. starosta pod'akoval za irdasf a poprial St'astnri cestu.

Zapisal2T .1 .2016: Mgr. Karcol Karol

Overovatelia z6pisnice: Mgr. Katarina Bariendikov6 a Mgr.


